
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 25. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 220
Er det virkelig ministerens hensigt, at adopterede skal behandles på lige fod med indvan
drere i kontanthjælpssystemet, og hvad vil ministeren gøre for at rette op på det forhold, 
jf. artiklen på tv2.dk den 25. februar 2025 ”Adopterede sidestilles med indvandrere i ny 
lovgivning”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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